
Rondvraag Commissie M&M 30 november 2022  
 
Wij hebben een rondvraag naar aanleiding van dit artikel: Aanpak provinciale rotondes op lange baan 
- Let op Woudenberg 
 

1. Bent u het met ons eens dat een snelle aanpak van de rotonde N224-N226 belangrijk is? 
2. Wanneer verwacht u een Bestuurlijke Overeenkomst te kunnen tekenen en welke interne 

maatregelen zijn mogelijk om dit proces te versnellen? 
3. Wat doet u om de vertraging tot een minimum te beperken? 

 
Hartelijke groet, 
Frans Hazeleger 
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